



Ajuntament de Castelló de la Plana

**ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE
DISTRICTE MARÍTIM EL DIA 23 DE FEBRER DE 2016**

NÚM. i Classe de Sessió: 2/2016. Ordinària.

Dia i hora: 23/02/2016 19:30h

ASSISTENTS:

PRESIDENT

D. RAFAEL SIMO SANCHO PSOE

VICEPRESIDENTA

ALICIA BRANCAL MAS COMPROMIS

VOCALES

Regidor

CRISTINA GABARDA ORTIN Grup Polític Municipal Ciudadanos

Veïns designats pels Grups Polítics Municipals

D^a. EVA FORES CASTELL Grup Polític Municipal CSenM

Veïns designats per la Tinença d'Alcaldia

D^a. MARI CARMEN RIBERA SORIANO Grup Polític Municipal PSOE

D. LORENZO CUMBA DE LA ROSA Grup Polític Municipal Compromís

Representants de AA.VV

D^{ña}. VICENTA PALAU CAMPOS AA,VV, EL FARO

Representants de les AMPA

D^a. ALBA BELTRAN MIR AMPA. CEIP LA MARINA

SECRETARI

D. ROMAN SIMO GOMEZ

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA: D. CLEMENTE MIRO PONS (AA.VV. EL PINAR), D. ANDRES CARRILLO VALLS (A.C. SCOUTS) I SRA ANTONIA MIRALLES CUMBA (A.C. UNIÓ MUSICAL)

NO ASSISTIXEN: D. XAVIER GALLEN TORAN (PP) I JOSE CARLOS MAS GARCIA (AAVV MERIDIANO).

Orde del dia.

- 1.- Aprovació, si és procedent, de l'acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Districte Marítim celebrada el dia **26 de gener de 2016**
- 2.- Informació Carnestoltes 2016
- 3.- Informació Sant Pere 2016
- 4.- Informació zona aparcament camions i accessibilitat.
- 5.- Informació Transport Públic Magdalena 2016.
- 6.- Precs i preguntes

En La Sala d'Actes de la Tinença Alcaldia del Grau de Castelló, sent les 19:30 del dia **26 de gener de 2016**, sota la presidència de l'Il·lm. Senyor Tinent d'Alcalde, El senyor **Rafael Simó Sancho**, es reuneixen els senyors i senyores dalt assenyalats a fi de celebrar sessió **ordinària** de la **Junta Municipal de Districte Marítim**, amb la meua assistència com a Secretari Delegat del Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedix a iniciar la sessió passant a tractar els punts inclosos en l'orde del dia.

1.- APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, DE L'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE DISTRICTE MARÍTIM CELEBRADA EL DIA 26 DE GENER DE 2016

Declarada oberta la sessió pel Sr. **President**, es pregunta als presents si tenen alguna objecció a la redacció de l'acta de la sessió ordinària celebrada el passat **26 de gener de 2016**. No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat.

2.- INFORMACIÓ CARNESTOLTES 2016.

El Sr. **President** va comentar als presents que en general estava satisfet de com s'havien exercit les activitats del programa de Carnestoltes 2016, exceptuant el tema del so en la carpa muntada en el Parc de "La Panderola", ja que a posteriori s'havia comprovat que l'imitador acústic era una solució adequada per a espais tancats però insuficient per a espais oberts.

Arran d'açò, en les pròximes festes de la Magdalena'16, s'havia modificat el procediment de mesurament. La potència màxima permesa continuaven sent 90db, però el mesurament es



Ajuntament de Castelló de la Plana

realitzaria a l'eixida i no a la recepció. Si este mètode donava millor resultat, s'aplicaria en les pròximes festes de SAN Pedro'16.

D'altra banda, es va mostrar content per la gran acceptació que havien tingut per part dels veïns del Grau les dites activitats carnavalesques i per l'alta participació dels veïns, molts dels quals li havien expressat la seua satisfacció.

La **Sra. Palau** va comentar que l'únic però que li posava a les activitats de Carnestoltes era que el Carrer Canalejas continuava estant fosc el dia de la desfilada.

Va contestar el **Sr. President** que s'havien col·locat tots els focus de què disposava l'**Ajuntament**, 20 en concret, com a reforç lumínic, però que l'any que ve s'intentaria millorar.

La **Sra. Beltrán va comentar** que la participació en la Desfilada Infantil havia sigut molt alta, més que qualsevol altre any, i que es podia pensar a atorgar algun tipus de premi per a fomentar encara més la participació i l'interés dels xiquets.

El **Sr. President** va comentar que si en 2017 es tornava a organitzar des de la Tinença d'Alcalde del Grau, la idea era atorgar més premis i que no tots consistiren en una remuneració econòmica.

Posteriorment va repartir entre els presents fotocòpies del balanç d'ingressos i gastos del Carnestoltes 2016, incloent-hi fotocòpies de les factures, disculpant-se per no haver pogut proporcionar-li-les en format digital junt amb l'orde del dia (els dits documents en format digital s'adjunten a esta acta).

3.- INFORMACIÓ SANT PERE 2016.

El Sr. President va informar de que havia mantingut diverses reunions amb la Comissió de Festes, la Comissió de Bous, les Penyes i els representants dels diversos Grups Polítics Municipals.

Va explicar que la seua idea era crear un grup de treball de què formarien part ell com a Tinent Alcalde del Grau, un representant de la Comissió de Festes, un representant de la Comissió de Bous, un representant de les Penyes, un representant de la Federació de Col·lectius per la Cultura al Grau, un representant de cada partit polític i una altra persona que exerciria les funcions de Secretari (a fi que realitzara les actes de les reunions).

L'objectiu d'este grup de treball seria consensuar les activitats a realitzar així com millorar la participació i la transparència, fiscalitzant gastos, ingressos (amb l'ajuda de la nova Ordenança de Patrocini) i contractacions.

El **Sr. President** va comentar que el grup no decidiria la programació però aportaria idees, i que s'oferiria a les F.A.G tota l'ajuda i suport que des de l'Ajuntament se'ls poguera donar, ja que es tractava de fer unes festes amb majors alternatives.

Va informar els presents que s'anava a intentar regularitzar la gestió de les festes, el funcionament de la qual havia sigut fins al moment prou millorable, posant com a exemple que el 2015 havia sigut el primer any en què l'Ajuntament havia pagat els bous de forma legal.

Va comentar que la Comissió de Festes serà part important de les festes, com ha de ser, però no serà el que havia sigut fins al moment, és a dir, no serà l'única a decidir.

La **Sra. Beltrán** va preguntar si la Comissió de Festes explicaria a les Penyes en què es gasta els diners que estes aporten.

El **Sr. President** va contestar que l'Ajuntament no podia controlar la relació entre dos entitats autònomes com són la Comissió de Festes i les Penyes, però que s'oferia a mediar entre ambdós.

La **Sra. Beltrán va preguntar** perquè les Penyes no entregaven els diners directament a l'Ajuntament.

El Sr. President va contestar que l'Ajuntament no podia cobrar a les Penyes perquè la majoria no estan federades, i per tant no tenen existència jurídica ni cobertura legal. Eixa precisament era una de les raons per les quals des de l'Ajuntament s'estava impulsant la creació d'una Federació de Penyes.

Va explicar que fins al passat any, la Comissió de Festes s'encarregava de recaptar els diners (Ajuntament, penyes, patrocinis, ingressos socis...etc) i eixos diners anava tot al mateix fons, des del que s'anaven pagant les factures. A partir d'ara l'Ajuntament pagarà moltes coses directament, el fons de la Comissió serà molt menor, i la fiscalització de la procedència/destinació dels diners es podrà realitzar amb major facilitat i transparència.

Va comentar a més, que tenia el compromís de la Comissió de Festes que explicaria amb claredat en què es gastava els diners de les Penyes, i que si no complia amb este compromís, hi hauria conseqüències.

La Sra. Beltrán va contestar que en la reunió que va haver-hi entre Penyes i Comissió no es va dir això.

El Sr. President va dir que li agradaria veure l'acta.

La Sra. Beltrán va dir que no es va realitzar cap acta.

El Sr. President va contestar que amb eixa manera de fer les coses no es podia arribar a cap lloc.

La Sra. Gabarda va comentar que una cosa era un grup de treball i una altra una Comissió de Festes composta per gent que realitzava les seues funcions de forma voluntària, amb molta il·lusió i sense cap contraprestació econòmica, que posaven tot el seu interès a fer-ho el millor possible.

La Sra. Palau i **la Sra. Beltrán** van contestar que ningú havia dit que ho feren malament, i que no es criticava el treball sinó la transparència de la Comissió de Festes.

El Sr. President va comentar que la Unió de Penyes es creava amb la intenció precisament de que les Penyes augmentaren la seua capacitat de decisió i participació en la gestió de les festes, i que per això es volia un representant de les mateixes en el grup de treball.

La Sra. Beltrán va dir que les Penyes es van reunir amb la Comissió de Festes dos setmanes abans que ho fera el Tinent d'Alcalde i van proposar que es reduïra la quantitat econòmica que aportaven per muntar els cadafals, a la qual cosa la Comissió es va negar i no els va donar més opcions.

El Sr. President va contestar que això havia canviat. Que la recaptació de la quota de cadafals podria dedicar-se al pagament dels bous, ja que l'Ajuntament enguany no anava a pagar-los, que tot quedava pendent de el que se decidira en les reunions del grup de treball.

La Sra. Beltrán es va queixar de que la Unió de Penyes no feia actes de les reunions ni havia demanat opinió, ni realitzat cap votació per a triar representant.

El Sr. President va contestar que eren ells, és a dir, les Penyes que formaven part de la Unió de Penyes, els que havien de dirimir eixos assumptes, no l'Ajuntament. L'Ajuntament podia assessorar i ajudar, però no ocupar-se de l'organització interna de la Unió de Penyes.

4.- INFORMACIÓ ZONA APARCAMENT CAMIONS I ACCESSIBILITAT.

El Sr. President va comunicar als presents que els camioners que utilitzarien la dita zona que s'anava a habilitar per a ells específicament, eren majoritàriament residents en el Grau que ja aparcaven els seus camions de manera alegal en el Carrer La Sardina, ja que era l'únic del barri amb espai suficient i en el qual no molestaven a la nit. Per tot açò es va decidir habilitar en el dita carrer un lloc perquè pogueren estacionar els seus vehicles (8 places en total).

Quant a l'accessibilitat, va comentar que en l'Av. **Serrano Lloberas** s'havien col·locat bol·lards enfront de la fruiteria allí situada perquè els vehicles aparcaven damunt de la vorera i trencaven els taulells. Va afegir que també s'havien col·locat bol·lards en la **Pza de la Font de la Barrassota** pel fet que els caps de setmana la gent la utilitzava com a pàrquing. Per a acabar amb el tema de l'accessibilitat, va informar de que en el Carrer **Tinent Alloza** s'havia canviat un bol·lard fix per un de clau perquè els camions de repartiment de mercaderies pogueren accedir.



Ajuntament de Castelló de la Plana

La Sra. Forés va suggerir que els bol·lards anessen decorats amb dibuixos realitzats per xiquets, cosa que ella havia vist en un barri de Tarragona i que quedava molt bonic.

El Sr. President i **la Sra. Vicepresidenta** van comentar que segons la seua opinió era molt bona idea i que consultarien amb els tècnics si la seua proposta era realitzable.

5.- INFORMACIÓ TRANSPORT PUBLIC MAGDALENA 2016

El TRAM funcionarà les 24h. els caps de setmana i fins a les 03:00h entre setmana. El dit transport nocturn s'afegirà a dos línies:

1. Eix Este – Oest.
2. Eix Nord – Sud.

No comprenia tota la ciutat però si gran part d'ella, havent-se buscat a més per al TRAM una ruta alternativa que s'utilitzarà en les ocasions en què es realitze algun acte i no es puga transitar pel centre. La dita ruta rodejarà el centre arribant fins a "La Farola", i d'ací reprendrà l'itinerari normal fins a la UJI. S'intenta així donar un millor servei de Transport Públic perquè la celebració d'actes festius cause les menors molèsties possibles a la rutina habitual de la gent que tinga la necessitat d'utilitzar dita mitjana de transport durant les Festes de la Magdalena.

El Sr. President va informar a més que el Bicicic no funcionaria en festes. Que els anteriors anys tampoc havia funcionat i que enguany s'havia decidit que tampoc ho fera, comentant que s'estava sospesant la idea per a anys venidors de què funcionara, exceptuant les bases del centre, les quals es retirarien, prèvia publicitat perquè els usuaris anessen sabedors, ja que preocupava tindre el centre amb bicicletes circulant en plenes festes.

La Sra. Gabarda va comentar que en les altres ciutats, continuava funcionant encara que anessen festes.

Va contestar **la Sra. Vicepresidenta** que en totes no, ja que a Valladolid, per exemple tampoc funcionava.

El Sr. President va informar de que s'havien millorat els plans explicatius dels itineraris del Transport Públic que ara eren molt més comprensibles, que ja estaven en la web i pròximament estarien en les parades, afegint que en *Facebook* hi havia una campanya de promoció per la qual si comparties la dita notícia entraves en el sorteig de 10 viatges.

En un altre orde de coses, va comentar als presents que en un estudi sobre el Transport Public en les capitals espanyoles, el preu del Transport Públic de Castelló era un dels més baixos, i es va comprometre a portar-ho per a mostrar-se'ls als membres de la Junta.

6.- PRECS I PREGUNTES

El Sr. Secretari va proposar que s'avançara la celebració de la pròxima Junta de Districte (i del pròxim Consell de Districte, ja que coincidien les dates) al 22 de març, ja que si se celebrava el pròxim 29 de març que és quan corresponia segons allò que s'ha acordat, a molts dels membres els seria impossible acudir a causa de les celebracions de Setmana Santa.

Els membres de la Junta de Districte van aprovar la dita proposició unànimement.

El Sr. Cumba es va queixar de que en el Consell Escolar de l'IES Miquel Peris, del qual formava part com a representant de l'Ajuntament, el Director es negava a manar-li per correu electrònic certs documents que si li proporcionava després en paper, i pregunté si la dita negociació tenia alguna base jurídica.

Cap dels presents va saber contestar a la dita pregunta, encara que la **Sra. Beltrán** va comentar que en les reunions del Consell Escolar del CEIP la Marina, se'ls mostrava el pressupost del menjador però no se'ls permetia traure una còpia del mateix fora de l'edifici.

El Sr. President i el Sr. Secretari van comentar que demanarien informació respecte d'això.

També es va queixar **el Sr. Cumba** de que s'havia aprovat un gasto per a millora de la wifi d'entre 6000€ i 9000€, la qual cosa li pareixia molts diners, preguntant si l'Ajuntament no podia intercedir en el tema.

El Sr. President i la Sra. Vicepresidenta van contestar que no, ja que el dit gasto era competència de Conselleria.

El Sr. President va dir que els fons per a realitzar el dit gasto provenien d'un pressupost de manteniment que tenien els Centres d'Ensenyança Secundària.

La Sra. Vicepresidenta va concretar a més, que els dits fons provenien de Conselleria, no d'aportacions dels alumnes, per la qual cosa ni els mateixos alumnes ni l'Ajuntament tenien cap competència sobre el tema.

El Sr. President va comentar que de totes maneres, la qual cosa concernix al manteniment del wifi no és barat, que en tot cas es podria demanar informació a alguna empresa del sector per a tindre mes dades abans de jutjar. De totes les maneres, va dir el Sr. President, el procediment de selecció de pressupost pareixia millorable, així que per la seua banda, ho consultaria amb el Sr. Porcar, Regidor d'educació.

I sent les **21:00h** de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi més assumptes que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretari En done fe i, perquè conste, alce la present acta que firme junt amb el Sr. President de la Junta Municipal de Districte